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Z Á P I S N I C A 
z plánovaného zasadnutia 

Obecného zastupiteľstva obce Hladovka, 
konaného dňa 15.12.2022 

 

Prítomní:  PhDr. Marián Brnušák, starosta obce 

Poslanci:                 

  Lukáš Bonk 

  Stanislav Buš 

  Anna Harmatová 

  Ján Korček 

  Jozef Planieta 

     Ing. Ľubomír Hutlas  

Ďalší prítomní:  Ľubomíra Kalisová, predseda MVK 

   Anna Hutlasová, kontrolórka obce  

     Mgr. Helena Harmatová   

 

Program:  

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Zloženie sľubu poslanca novozvoleného obecného zastupiteľstva 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4. Schválenie programu obecného zasadnutia 

5. Kontrola plnenia uznesenia  

6. Všeobecne záväzné nariadenie Obce Hladovka č. 3/2022 o podmienkach určovania a 

vyberania miestneho poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpadu 

7. Všeobecne záväzné nariadenie Obce Hladovka č. 4/2022 o výške dotácie na mzdy 

a prevádzku materskej školy a školských zariadení na území obce Hladovka 

8. Všeobecne záväzné nariadenie Obce Hladovka č. 5/2022 o miestnych daniach 

9. Všeobecne záväzné nariadenie Obce Hladovka č. 6/2022 o podmienkach určovania 

a vyberania dane z nehnuteľností na území obce Hladovka 

10. Všeobecne záväzné nariadenie Obce Hladovka č. 7/2022 o výške príspevku a spôsobe 

úhrady nákladov v školách a v školských – výchovno - vzdelávacích zariadeniach 

a školských účelových zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Hladovka  

11. Rozpočet obce na roky 2023-2025 

12. Úprava rozpočtu obce a ZŠ s MŠ Hladovka k 31.12.2022 

13. Voľba kontrolóra Obce Hladovka na obdobie 6 rokov 

14. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1.polrok 2022 

15. Schválenie bytov nájomníkom bytového domu 198 

16. Rôzne  

- prehodnotenie nájomného  v bytovom dome 198, prehodnotenie stočného 

- návrh na vyradenie majetku obce 

- kresťanská mládež – miestnosť 

- dotácia na kaplnku v nemocnici v Trstenej 

-  iné 

17.  Interpelácie poslancov  

18.  Diskusia  

19.  Záver 

 

Ad 1: Otvorenie  

     Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril  starosta obce, ktorý privítal všetkých 

prítomných a odovzdal slovo predsedovi  miestnej volebnej komisie Ľubomíre Kalisovej.  
 

Ad 2: Zloženie sľubu poslanca Ing. Ľubomíra Hutlasa obecného zastupiteľstva.           
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Novozvolený poslanec obecného zastupiteľstva Ing. Ľubomír Hutlas zložil zákonom 

predpísaný sľub, ktorého znenie prečítal predseda miestnej volebnej komisie a následne sa pod 

jeho písomné vyhotovenie podpísal, čím sa ujal funkcie poslanca obecného zastupiteľstva Obce 

Hladovka vo volebnom období 2023-2026. Podpísaný sľub poslanca obecného zastupiteľstva 

tvorí prílohu zápisnice.  

 

Starosta konštatoval, že z celkového počtu 7 poslancov sú prítomní 6 a zasadnutie je spôsobilé 

rokovať a uznášať sa. 

 

Ad 3: Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice.   

Za overovateľov zápisnice boli určení: Anna Harmatová a Ing. Ľubomír Hutlas 

Za zapisovateľku: Mgr. Helenu Harmatovú 

 

Ad 4: Schválenie programu obecného zasadnutia 

 

Starosta obce oboznámil prítomných s programom obecného zasadnutia  a požiadal poslankyne 

a poslancov o doplnenie alebo zmenu programu. Zároveň vyzval prítomných na hlasovanie za 

predložený program.  

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č.15/2022 – OZ 

a) prerokovalo a schvaľuje program zasadnutia 

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Ján 

Korček a  Jozef Planieta).  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  
 

Ad 5: Kontrola plnenia uznesenia. 

 

Kontrolou plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí bolo zistené, že tieto boli splnené.    

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 16/2022 - OZ  

a/ berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení  

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Ján 

Korček a  Jozef Planieta).  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

.  

Ad 6: Všeobecne záväzné nariadenie Obce Hladovka č. 3/2022 o podmienkach určovania 

a vyberania miestneho poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpadu. 

 

Návrh VZN bol zverejnený dňa 29.11.2022  na úradnej tabuli obce Hladovka, na webovom 

sídle obce a na centrálnej úradnej elektronickej tabuli. E-mailovou poštou každý poslanec 

obdŕžal návrh VZN č.3/2022. Do dnešného nebola vznesená žiadna požiadavka ani 

pripomienka.  

Starosta informoval, že dňa 08.12.2022 sa zúčastnil stretnutia ZMOHO v Nižnej spolu  

s predstaviteľmi Zbernej spoločnosti Technických služieb Ružomberok. Informovali starostov 

a primátorku, že poplatky za odvoz komunálneho odpadu sa zatiaľ nezvyšujú, ale ako to bude 

v roku 2023 nevedia odhadnúť. Obec Hladovka v roku 2022 doplácala za komunálny odpad 

čiastku cca 10 900 Eur. Starosta pripravil návrh VZN č. 3/2022 o podmienkach určovania a 

vyberania miestneho poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný odpad, kde stanovená 

hodnota žetónu na vývoz 110 l KUKA nádoby, by mala byť zvýšená z 4,50 Eur na  5,00 Eur na 

osobu a stanovuje sa minimálny odber 4 ks žetónov. V konečnom dôsledku by občan  zaplatil 
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namiesto 18 Eur na osobu 20 Eur. Po dlhej rozprave poslanci OZ dospeli k spoločnému záveru, 

že pre rok 2023 sa poplatok za komunálny odpad bude zvyšovať na osobu o 2 Eura. Zmena 

nenastane v dokupovaní žetónov počas roka 2023 a ostane cena 2 Eura/1 žetón. V roku 2022 

bolo celkovo od občanov dokúpených 670 žetónov. Žetóny nie sú prenosné na ďalší  rok. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č.17/2022 - OZ  

a/ prerokovalo VZN č. 3/2022 o podmienkach určovania a vyberania miestneho poplatku za 

komunálny odpad a drobný stavebný odpad 

b/ schvaľuje VZN č. 3/2022 o podmienkach určovania a vyberania miestneho poplatku za 

komunálny odpad a drobný stavebný odpad 

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Ján 

Korček a  Jozef Planieta).  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

Ad 7: Všeobecne záväzné nariadenie Obce Hladovka č. 4/2022 o výške dotácie na mzdy a 

prevádzku materskej školy a školských zariadení na území obce Hladovka.     

      

Návrh bol taktiež zverejnený dňa 29.11.2022 na úradnej tabuli obce Hladovka, na webovom 

sídle obce a na centrálnej úradnej elektronickej tabuli. E-mailovou poštou každý poslanec 

obdŕžal návrh VZN č. 4/2022 o výške dotácie na mzdy a prevádzku materskej školy a školských 

zariadení na území obce Hladovka. Do dnešného nebola vznesená žiadna požiadavka ani 

pripomienka.  

Starosta však  informuje poslancov, že pre rok 2023 došlo k zmene vo výške navýšenia 

originálnych nákladov pre ZŠ s MŠ Hladovka o 24 500 Eur najmä z dôvodu zvýšených 

nákladov na energie a z dôvodu prijatia Nariadenia vlády  SR č. 296/2022 o odmeňovaní 

zamestnancov vo verejnom záujme - od 1.1.2023 o 7% pre nepedagogických zamestnancov 

a 10% pre pedagogických zamestnancov a od 1.9.2023 zvýšenie miezd o 10% pre 

nepedagogických zamestnancov a 12% pre pedagogických zamestnancov. 

Tieto výdavky žiaľ zatiaľ vláda nezohľadnila  v prognózach podielových daní pre mesta a obce. 

Starosta apeloval na poslancov a zároveň ekonómku školy, že dotáciu navrhuje ponížiť o 5 000 

Eur s tým, že od 1.9.2023 sa dotácia- poskytnutie finančných prostriedkov opäť prerokuje, ale 

už na základe vyčíslených nákladov vrátane vyúčtovania faktúr za energie. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č.18/2022 - OZ  

a/ prerokovalo Všeobecne záväzné nariadenie Obce Hladovka č. 4/2022, ktorým sa mení 

a dopĺňa Všeobecné záväzné nariadenie obce Hladovka č.2/2009 o výške dotácie na mzdy a 

prevádzku materskej školy a školských zariadení na území obce Hladovka    

b/ schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie Obce Hladovka č. 4/2022, ktorým sa mení a dopĺňa 

Všeobecné záväzné nariadenie obce Hladovka č.2/2009 o výške dotácie na mzdy a prevádzku 

materskej školy a školských zariadení na území obce Hladovka    

 Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  
Za: 6 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Ján 

Korček a  Jozef Planieta).  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

 

Ad 8 :  Všeobecne záväzné nariadenie Obce Hladovka č. 5/2022 o miestnych daniach. 

  

Návrh bol zverejnený dňa 29.11.2022 na úradnej tabuli obce Hladovka, na webovom sídle obce 

a na centrálnej úradnej elektronickej tabuli. E-mailovou poštou každý poslanec obdŕžal návrh 

VZN č. 5/2022 o miestnych daniach. Do dnešného nebola vznesená žiadna požiadavka ani 

pripomienka.  
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Starosta informoval, že sem patria: 

• Daň za psa 

• Daň za užívanie verejného priestranstva 

• Daň za ubytovanie 

• Daň za predajne automaty 

• Daň za nevýherné hracie prístroje  

Starosta informoval, že horeuvedené miestne dane sa naposledy menili v roku 2015. 

Obec bola nútená podpísať zmluvu na odchyt túlavých psov (tak urobili všetky obce 

v Tvrdošínskom okrese) lebo si to vyžaduje zákon. Nákup a servis okolo agendy psov sú 

omnoho vyššie ako vyberie obec miestnu daň od obyvateľov, prichádza do úvahy zvýšenie dane  

zo 4 Eur na 6 Eur za psa . Obec nemôže ani nemá prostriedky na doplácanie za obyvateľov.  

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 19/2022 - OZ  

a/ prerokovalo VZN č. 5/2022 o miestnych daniach 

b/ schvaľuje VZN č. 5/2022 o miestnych daniach 

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Ján 

Korček a  Jozef Planieta).  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

 

Ad 9: Všeobecne záväzné nariadenie Obce Hladovka č. 6/2022 o podmienkach určovania 

a vyberania dane z nehnuteľností na území obce Hladovka. 

 

Návrh bol  zverejnený dňa 29.11.2022 na úradnej tabuli obce Hladovka, na webovom sídle obce 

a na centrálnej úradnej elektronickej tabuli. E-mailovou poštou každý poslanec obdŕžal návrh 

VZN č. 6/2022 o podmienkach určovania a vyberania dane z nehnuteľností na území obce 

Hladovka. Do dnešného nebola vznesená žiadna požiadavka ani pripomienka.  

  Starosta informoval, že Obec Hladovka nezvyšovala miestne dane z nehnuteľnosti už 

celých 24 rokov. Medzitým náklady, či už na udržanie verejného poriadku na verejných 

priestranstvách v obci, údržbe budov v správe obce, ale aj pri zabezpečovaní kultúrnych akcií, 

sociálnej pomoci seniorov, či zvýšení príspevku pri narodení dieťaťa vzrástli niekoľko 100 

percent. Ak chce obec napredovať dopredu, skvalitňovať služby občanom, zabezpečiť 

napredovanie obce a pokrytie naplánovaných investícií v obci je nevyhnutnosťou pristúpiť k 

zvyšovaniu miestnych daní občanov. Podielové dane, ktoré sú zo štátneho rozpočtu sa obciam 

nezvyšujú takým tempom ako náklady obci. Obec nemá dostatok finančných prostriedkov na 

realizáciu naplánovaných kapitálových výdavkov. Cieľom štátu je, aby obce a mesta 

prispôsobovali miestne dane a poplatky k skutočným potrebám obci a mestám a výpadky zo 

štátneho rozpočtu prostredníctvom podielových daní pre obce a mesta si vykrývali zvýšením 

miestnych daní a poplatkov. Obec hľadá rezervy v rozpočte, aby mohli byť pokryté všetky 

doterajšie aktivity obce a priority obce na rok 2023. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 20/2022 - OZ  

a/ prerokovalo VZN č. 6/2022 o podmienkach určovania a vyberania dane z nehnuteľností na 

území obce Hladovka 

b/ schvaľuje VZN č. 6/2022 o podmienkach určovania a vyberania dane z nehnuteľností na 

území obce Hladovka 

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  
Za: 5 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Ján 

Korček).  

Proti: 0 poslancov  

Zdržal sa: 1 poslanec (Jozef Planieta). Návrh bol prijatý. 
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Ad 10: Všeobecne záväzné nariadenie Obce Hladovka č. 7/2022 o výške príspevku a 

spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách a v školských výchovno - 

vzdelávacích zariadeniach a školských účelových zariadeniach v zriaďovateľskej 

pôsobnosti obce Hladovka. 

 

     Návrh bol  zverejnený dňa 29.11.2022 na úradnej tabuli obce Hladovka, na webovom sídle 

obce a na centrálnej úradnej elektronickej tabuli. E-mailovou poštou každý poslanec obdŕžal 

návrh VZN č. 7/2022, ktorým sa  mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie obce Hladovka 

č. 2/2009 o výške dotácie na mzdy a prevádzku materskej školy a školských zariadení na území 

obce Hladovka. Do dnešného nebola vznesená žiadna požiadavka ani pripomienka.  

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 21/2022 - OZ  

a/ prerokovalo VZN č. 7/2022 o výške príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu 

nákladov v školách a školských výchovno-vzdelávacích zariadeniach a školských účelových 

zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Hladovka 

b/ schvaľuje VZN obce Hladovka č. 7/2022 o výške príspevku a spôsobe jeho platby na 

čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských výchovno-vzdelávacích zariadeniach 

a školských účelových zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Hladovka 

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Ján 

Korček a  Jozef Planieta).  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

 

Ad 11: Rozpočet obce na roky 2023-2025. 

 

         V tomto bode sa obecné zastupiteľstvo venovalo prerokovaniu Návrhu rozpočtu obce na 

roky 2023 až 2025. Starosta obce uviedol, že návrh bol zverejnený dňa 29.11.2022 a bol 

zverejnený na úradnej tabuli obce Hladovka, na webovom sídle obce a na centrálnej úradnej 

elektronickej tabuli. E-mailovou poštou bol návrh rozpočtu zaslaný poslancom. Do dnešného 

nebola vznesená žiadna požiadavka ani pripomienka. Rozpočet je vyrovnaný a priority obce 

zohľadnené.  

Celkové príjmy: 1 594 524 Eur a celkové výdavky / včetne ZŠ s MŠ/ : 1 594 524 Eur – viď. 

príloha. Kontrolórka obce podala stanovisko  k rozpočtu, v ktorom konštatuje, že celkový 

rozpočet je zostavený ako vyrovnaný v súlade s predpismi obce. Keďže nikto ďalší sa do 

rozpravy neprihlásil, bol poslancom predložený návrh na schválenie rozpočtu pre roky 2023-

2025. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 22/2022 - OZ  

a/ prerokovalo Návrh rozpočtu obce Hladovka  a ZŠ s MŠ Hladovka na roky 2023 – 2025 

b/ berie na vedomie Stanovisko kontrolórky obce k Návrhu rozpočtu Obce Hladovka na rok 

2023-2025 

c/ schvaľuje Rozpočet Obce Hladovka a ZŠ s MŠ Hladovka bez programovej štruktúry na rok 

2023 

d/ berie na vedomie Rozpočet na roky 2024-2025 

 Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Ján 

Korček a  Jozef Planieta).  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

Ad 12: Úprava rozpočtu obce a ZŠ s MŠ Hladovka k 31.12.2022. 
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Úpravou rozpočtu zohľadňujeme aktuálne plnenie rozpočtovaných prostriedkov podľa 

skutočného plnenia. Ekonómka obce podala bližšie informácie, ktorých položiek  sa úprava 

dotýka.  

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č.23/2022 - OZ  

a/ prerokovalo úpravu rozpočtu obce Hladovka a ZŠ s MŠ Hladovka 

b/ schvaľuje úpravu rozpočtu - RO č.4 obce Hladovka a ZŠ s MŠ Hladovka k 31.12.2022 

c/ schvaľuje starostovi obce rozsah vykonávať zmeny rozpočtu v priebehu rozpočtového roka  

spôsobom podľa  §11 odst.4, písm.b,  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, v znení 

neskorších predpisov t.j. zmenu rozpočtových prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu 

bežných výdavkov 

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Ján 

Korček a  Jozef Planieta).  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

 

Ad 13: Voľba kontrolóra Obce Hladovka na obdobie 6 rokov 

Starosta informoval, že obecné zastupiteľstvo Obce Hladovka má uznesením vyhlásiť deň 

konania voľby hlavného kontrolóra Obce Hladovka s určením požiadaviek a náležitosťami 

prihlášky. Vyhlásenie voľby podľa dodržania termínov (40 dní musí byť vyvesená výzva na 

vyhlásenie voľby ) na úradnej tabuli obce Hladovka a na internetovej stránke Obce Hladovka.  

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 24/2022 - OZ  

a/ prerokovalo podmienky a termín voľby funkcie kontrolóra Obce Hladovka 

b/ schvaľuje podmienky a termín voľby funkcie kontrolóra Obce Hladovka 

c/ schvaľuje výzvu na voľbu funkcie hlavného kontrolóra Obce Hladovka, ktorá tvorí prílohu 

zápisnice 

Za: 6 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Ján 

Korček a  Jozef Planieta).  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

 

Ad 14: Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1.polrok 2023. 

      

Plán kontrolnej činnosti predložila hlavná kontrolórka  Anna Hutlasová, ktorá oboznámila 

poslankyne a poslancov s náplňou práce a činnosťou, na ktorú sa sústredí v priebehu  1. polroka 

2023-viď príloha. 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č.25/2022 - OZ  

a/ prerokovalo plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2023 

b/ schvaľuje plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2023 

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Ján 

Korček a  Jozef Planieta).  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

Ad 15: Schválenie bytov nájomníkom bytového domu 198. 

 

Na rok 2023 si nájomníci bytového domu č.198 podali žiadosti o predĺženie nájomných zmlúv. 

Obyvatelia sa správajú disciplinované. Starosta navrhol, že pri nových nájomných zmluvách, 

ktoré sa podpisujú na 1 rok a následne každoročne na základe žiadosti  OZ schvaľuje predĺženie, 

aby sa v nových nájomných zmluvách doba nájmu stanovila na 5 rokov.  

Koncom roka 2022 obec dala výpoveď Davidovi Sťahuliakovi a o tento 1-izbový byt má 

záujem Helena Baleková. 
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Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 26/2022 - OZ  

a/ prerokovalo predĺženie nájomných zmlúv žiadateľov bytového domu 198 na rok 2023 

b/ schvaľuje predĺženie nájomných zmlúv žiadateľov bytového domu 198 na rok 2023 

Za: 6 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Ján 

Korček a  Jozef Planieta).  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

Ad.16: Rôzne  

 

16.1 -  Prehodnotenie nájomného  v bytovom dome 198, prehodnotenie stočného. 

     Starosta informoval, že náklady na prevádzku čističky sa zvyšujú ako sa zvyšujú energie a 

nepokryjú  cca  50% nákladov, ktoré sa vyberú v poplatkoch od bytového domu 198, MŠ, ZŠ. 

Obec tento rok zaplatila len na servise a výmene čerpadla 1568 Eur. Každé tri mesiace sa 

vykonáva odber vzoriek a za odber a výsledok - protokol obec platí odborne spôsobilej osobe . 

Každoročne náklady sú aj na odvoz kalov a dodávku živých organizmov do čističky OVS a.s. 

Dolný Kubín. Pri nájomných bytoch prebehla aj diskusia týkajúca sa platieb plynu, aby 

nájomníci boli evidovaní ako FO /v súčasnosti platia ako PO/  t.z. cena za m3 je nižšia ale každý 

by si samostatne  musel zaplatiť podvojný nový merač, kde to je nemala čiastka pre nájomníka 

a s tým spojené iné náklady, atď. Sú s tým spojené nemalé problémy. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 27/2022 - OZ  

a/ prerokovali výšku nájomného a stočného na rok 2023 

b/ schvaľuje výšku nájomného a stočného v stanovenej výške z roku 2022 

Za: 6 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Ján 

Korček a  Jozef Planieta).  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

 

16.2 - Inventarizačná komisia zriadená  pre roky 2023-2026. 

     Pre volebné obdobie 2023 -2026 je navrhnutá inventarizačná komisia v zložení:  

predseda  Ing. Ľubomír Hutlas a členovia Jozef Planieta a Anna Harmatová. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 28/2022 - OZ  

a/ zriaďuje inventarizačnú komisiu 

b/ volí predsedu:  Ing. Ľubomír Hutlas a členov: Jozef Planieta a Anna Harmatová   pre volebné 

obdobie 2023-2026 

c/ schvaľuje vstupnú cenu vo výške 200 Eur pre zaevidovanie do majetku obce ako DHM 

Hlasovanie: Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Ján 

Korček a  Jozef Planieta) 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý.  

 

 

16.3 - Mládežnícky parlament – miestnosť 

     Starosta informoval poslancov, že mládežnícky parlament – „Hladný po Bohu“, ktorý 

pôsobí v obci Hladovka, vykonáva svoju činnosť v miestnosti na OÚ Hladovka nad garážou. 

Stretávajú sa každú sobotu niekedy aj v iné dni. Kvôli majetku, ktorý sa nachádza na OÚ, ale 

hlavne kvôli hotovosti na OÚ je potrebne presunúť mládež do priestorov v ZŠ Hladovka na II. 

poschodie, kde boli tohto roku vytvorené podmienky na takúto činnosť v rámci projektu cez 

MAS pod názvom „Podpora spolkovej činnosti obce Hladovka.“ Je potrebné dohodnúť 

s riaditeľkou školy, akým spôsobom a za akých podmienok sa môže mládež stretávať pre svoju 

činnosť. Starosta navrhol, aby OZ uznesením poverilo starostu obce prerokovať danú záležitosť 

s riaditeľkou školy. 
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Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 29/2022 - OZ  

a/ prerokovali presunutie mládeže z OÚ do priestorov ZŠ Hladovka do miestnosti na II. NP do 

miestností, ktoré boli vytvorené v rámci projektu „Podpora spolkovej činnosti obce Hladovka“ 

b/ poveruje starostu obce dohodnúť s riaditeľkou školy, akým spôsobom a za akých podmienok 

môže  fungovať mládež v priestoroch ZŠ Hladovka, v miestnostiach na II. NP 

Za: 6 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Ján 

Korček a  Jozef Planieta).  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

 

16.4 - Výstavba kaplnky v Hornooravskej nemocnici s poliklinikou Trstená  

Dňa 08.12.2022 sa v Nižnej konalo stretnutie starostov a primátorky ZMOHO, na ktorom bolo 

predstavené  štúdium  plánovanej výstavby kaplnky v Hornooravskej nemocnici s poliklinikou 

Trstená, ktoré odprezentoval dekan trstenského dekanátu vdp. Juraj Spuchľák, ktorý informoval 

aj o dôvodoch a potrebách jej realizácie s ohľadom na aktuálny stav. V následnej rozprave 

štatutári obcí a mesta vyjadrili ochotu pomôcť s realizáciou. Samosprávy by to mohli riešiť 

príspevkom na obyvateľa. Pán dekan zašle písomnú žiadosť s vizualizáciou kaplnky predsedovi 

ZMOHO a on ju rozošle členom združenia tak, aby sa jej stihli venovať poslanci pri 

schvaľovaní rozpočtu na budúci rok. 

Starosta predložil poslancom aj materiály, ktoré poslal emailom dekan trstenského dekanátu 

vdp. Juraj Spuchľák a ktoré tvoria prílohu zápisnice. V liste p. dekan oslovuje a žiada finančnú 

pomoc jednotlivé samosprávy a tým aj OZ v obci Hladovka o finančnú podporu vo výške  

2 Eura na občana obce. Štúdium výstavby kaplnky v Hornooravskej nemocnici s poliklinikou 

Trstená spracovali Ing. Gočová a aj projekt by mala dodať architektonická dielňa Ing. Gočovej. 

Predpokladané náklady by mali dosiahnuť čiastku cca 500 000 Eur. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 30/2022 - OZ  

a/ prerokovali podporu plánovanej výstavby kaplnky v Hornooravskej nemocnici s poliklinikou 

Trstená 

b/ schvaľuje predpokladanú čiastku - 2 Eura na občana na podporu plánovanej výstavby 

kaplnky v Hornooravskej nemocnici s poliklinikou Trstená  

Za: 6 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Ján 

Korček a  Jozef Planieta).  

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

 

16.5 -   Prevod majetku obce do správy ZŠ s MŠ Hladovka 

 

Predmetom tohto bodu je prevod správy majetku obce - ktorého obstaranie bolo vo výške 

2 599,99 Eur. V rámci projektu „S Krpčekom do sveta“ bola so ŽSK poskytnutá dotácia  vo 

výške  2200 Eur  a 399,99 Eur bolo financované  z vlastných prostriedkov. Vlastník- obec 

zveruje majetok bezodplatne do správy správcu, ktorým je ZŠ s MŠ Hladovka. Dôvodom 

prevodu správy je účelové využitie uvedeného majetku Materskou školou Hladovka.  
 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia č. 31/2022 - OZ  

a/ prerokovalo Zmluvu o prevode majetku obce Hladovka do správy ZŠ s MŠ Hladovka  

b/ schvaľuje bezodplatný prevod správy majetku obce Hladovka na ZŠ s MŠ Hladovka 238  

k 31.12.2022. Jedná sa o hnuteľný majetok / Interaktívna tabuľa s dotykovým displejom / v 

hodnote : 2 599,99 Eur 

c/ poveruje starostu obce podpísaním zmluvy o prevode majetku obce do správy ZŠ s MŠ 

Hladovka  
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Hlasovanie: 

Z prítomných 6 poslancov  

Za: 6 poslancov (Lukáš Bonk, Stanislav Buš, Anna Harmatová, Ing. Ľubomír Hutlas, Ján 

Korček a  Jozef Planieta) 

Proti: 0 poslancov  

Zdržali sa: 0 poslanci. Návrh bol prijatý. 

16.6  -Stavebný zákon 

Starosta informoval poslancov, že prichádza zmena stavebného zákona. Obec prijíma žiadosti 

už iba do 31.3.2024 po tomto termíne buď okresné úrady alebo krajské úrady. Do spomínaného 

termínu starosta prosím poslancov o posunutie informácie medzi  občanov, aby  si zlegalizovali 

všetky stavby, ktoré nie sú povolené lebo po tomto dátume už o stavebných veciach budú 

rozhodovať projektanti a nebude možnosť dodatočného povolenie ale iba odstránenie stavby. 

 

Ad. 17. Diskusia  

 

V diskusii ekonómka obce predniesla , že kronikárka Ivana Huláková, ktorá momentálne 

dopisuje kroniku do roku 2019 sa ospravedlňuje, že  z dôvodu zaneprázdnenosti sa nemôže 

tejto činnosti venovať, preto navrhuje, aby sme si hľadali nového kronikára.  

 

Ad 18: Záver 

  

     Vzhľadom k tomu, že program zasadnutia bol týmto vyčerpaný, starosta obce poďakoval 

všetkým prítomným za aktívnu účasť ale aj za prácu počas celého roka a zasadnutie ukončil.  

 

 

 

Zapísala: Mgr. Helena Harmatová ....................................... 

 

 

 

Overili: Anna Harmatová   ............................................... 

 

    Ing. Ľubomír Hutlas   ............................................... 

 

 

 

 

 

PhDr. Marián Brnušák 

            starosta obce 


